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Z á p i s n i c a

zo zasadania  Obecného zastupiteľstva v Lovči,

ktoré sa konalo 13.02.2023 o 17:00 hod. v zasadačke Obecného úradu v Lovči

1. Otvorenie

Zasadanie  Obecného zastupiteľstva v Lovči (ďalej len „OZ“)  zvolal, otvoril a viedol starosta obce  Ondrej 
Bahno (ďalej len „starosta“).  Na úvod privítal všetkých prítomných a poslancov OZ. Starosta konštatoval,  
že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Ospravedlnení: Ondrej Truben a kontrolórka obce.
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny     

Program zasadania:
1. Otvorenie zasadnutia
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3. Kontrola prijatých uznesení
4. Návrh VZN 7/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 2/2023 o určení výšky príspevku v Materskej 

škole a v školských zariadeniach zriadených obcou Lovča
5. Podanie žiadosti na dotáciu pre obstaranie Územného plánu obce Lovča
6. Rôzne
7. Diskusia
8. Záver

Starosta predložil na schválenie program -  podľa pozvánky
Prítomní Neprítomní Za   6 Proti Zdržal sa
Viktor Hričák x
Ing. Pavol Košta x
Ing. Andrej Lukáč x
Martin Ondrík x
Ondrej Truben x
Peter Truben x
Ing. Martin Valent x

2. Určenie  zapisovateľa a overovateľov

Za zapisovateľku  bola určená: Petra Šandorová
Za overovateľov zápisnice boli určení:  Peter Truben, Ing. Martin Valent

3. Kontrola prijatých uznesení
Uznesenie č. 13/2022
Obecné zastupiteľstvo v Lovči:
A. schvaľuje
1. Rozpočet obce Lovča na rok 2023
B. berie na vedomie
1. Návrh rozpočtu na roky 2024 a 2025
2. Stanovisko kontrolóra obce k rozpočtu obce Lovča na roky 2023 - 2025
Uznesenie č. 14/2022
Obecné zastupiteľstvo v Lovči:
A. schvaľuje
Všeobecné záväzné nariadenie číslo 1/2023 o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný 
odpad
Uznesenie č. 15/2022
Obecné zastupiteľstvo v Lovči
A. schvaľuje
Všeobecné  záväzné  nariadenie  číslo  2/2023  o určení  výšky  príspevku  v Materskej  škole  a v školských 
zariadeniach zriadených obcou Lovča
Uznesenie č. 16/2022
Obecné zastupiteľstvo v Lovči:
A. schvaľuje
Všeobecné záväzné nariadenie číslo 3/2023 o určení spádovej Materskej školy zriadenej obcou Lovča
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Uznesenie č. 17/2022
Obecné zastupiteľstvo v Lovči
A. schvaľuje
Všeobecne záväzné nariadenie číslo 4/2023 o určení školského obvodu Základnej školy zriadenej obcou 
Lovča
Uznesenie č. 18/2022
Obecné zastupiteľstvo v Lovči
A. schvaľuje
Všeobecne  záväzné  nariadenie  číslo  5/2023 o určení  miesta  a času  zápisu  dieťaťa  na  plnenie  povinnej 
školskej dochádzky v Základnej škole zriadenej obcou Lovča
Uznesenie č. 19/2022
Obecné zastupiteľstvo v Lovči
A. schvaľuje
Všeobecne záväzné nariadenie číslo 6/2023, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie číslo 
2/2021 o nakladaní s komunálnymi odpadmi na území obce
Uznesenie č. 20/2022
Obecné zastupiteľstvo v Lovči
A. schvaľuje
Sadzobník úhrad za krátkodobý nájom majetku obce Lovča

4.  Návrh VZN 7/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 2/2023 o určení výšky príspevku v Materskej 
škole a v školských zariadeniach zriadených obcou Lovča
Návrh VZN číslo 7/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 2/2023 o určení výšky príspevku v Materskej škole 
a v školských  zariadeniach  zriadených  obcou  Lovča,  bol  zverejnený  od  30.01.2023  do  13.02.2023  na 
vývesnej tabuli pred Obecným úradom a na stránke obce. V termíne nebola podaná žiadna pripomienka k 
návrhu VZN. 
Hlasovanie:

Prítomní Neprítomní Za  6 Proti Zdržal sa
Viktor Hričák x
Ing. Pavol Košta x
Ing. Andrej Lukáč x
Martin Ondrík x
Ondrej Truben x
Peter Truben x
Ing. Martin Valent x

5. Podanie žiadosti na dotáciu pre obstaranie Územného plánu obce Lovča
Náklady  na  spracovanie  územnoplánovacej  dokumentácie 
v príslušnom rozpočtovom roku podania žiadosti
spolu:

17 100,00 eur
  
  

 z  toho:   požadovaná dotácia  (max.  80% oprávnených nákladov 
podľa §3 ods. 2zákona)

13 680,00 eur   

Obecné zastupiteľstvo:
1. berie na vedomie podanie žiadosti na dotáciu pre obstaranie Územného plánu obce Lovča 
2. súhlasí s tým, aby proces obstarávania a schvaľovania Územného plánu obce Lovča, potrval najviac tri  
roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie.
Ing. Pavol Košta – odkiaľ bude poskytnutá dotácia na obstaranie Územného plánu obce?
Starosta – z Ministerstva dopravy.
Ing. Andrej Lukáč – a máme zaradený tento doplatok v rozpočte?
Starosta  –  áno je,  aj  PVEnergy nám ponúka finančnú dotáciu na obstaranie  Územného plánu,  ak tam 
zapracujeme aj ich zámer.
Martina Hrmová – toto je pokračovanie toho, čo je na stránke?
Starosta – áno, architektka nám pomenovala lokality, vyčlenila zóny výstavby, turistické lokality a podobne. 
Územný plán tvorí obecné zastupiteľstvo a verejnosť. Aj verejnosť si môže dať zámer do územného plánu.
Martin Ondrík – nemôžeme si to len my sami odsúhlasiť?
Starosta – nie, musia sa k tomu vyjadriť inštitúcie, hlavne k ochranným pásmam a elektrickým vedeniam.
Ing. Pavol Košta – dedinu nám rozdeľujú vysoké napätia, preto sa nemôže veľmi rozťahovať s lokalitami.
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Starosta – developer, ktorý tu bude chcieť niečo postaviť, sa musí rozhodnúť, či je to pre neho výhodné 
premiestňovať ich alebo nie.
Ing.  Andrej  Lukáč – keď niekto bude chcieť postaviť rodinný dom na území,  ktoré nie je zadané ako 
stavebný pozemok v Územnom pláne, tak sa na novo musí otvoriť územný plán?
Starosta – áno, ak to bude mimo stavebného pozemku.
Ing. Martin Valent – priemysel bude veľký prínos pre obec.
Starosta – má to svoje výhody, ale sú s tým spojené aj nevýhody napr. ťažká logistika. Nikto neplánoval, že 
sa tu nachádza geotermálna voda. Preto treba premyslieť, čo všetko musíme zahrnúť do územného plánu,  
aby sme ho nemuseli nanovo otvárať, ale aby sme mali aj kontrolu nad územím.
Ing. Andrej Lukáč – a ostatní starostovia sa ako stavajú k tomuto?
Starosta  –  ako  kto,  napr.  Ladomerskej  Vieske  nová  prevádzka  nie  je  výrazná,  pretože  už  tam  majú 
priemyselný  park  a tým  aj  určitý  hluk.  Ale  u nás  je  ticho  a nová  prevádzka  prinesie  pohyb  vozidiel, 
výstavbu a s tým spojený hluk. My sme lukratívna oblasť pre čokoľvek, pretože sme len 5 km vzdialená 
obec od okresného mesta.
Martina Hrmová – plánuje sa v územnom pláne aj cesta – ulica na poliach Na Súmedzí?
Starosta – áno, už bola podaná žiadosť vlastníka pozemku
Ing. Andrej Lukáč – je tam priestor na približne 3 pozemky
Hlasovanie:

Prítomní Neprítomní Za  6 Proti Zdržal sa
Viktor Hričák x
Ing. Pavol Košta x
Ing. Andrej Lukáč x
Martin Ondrík x
Ondrej Truben x
Peter Truben x
Ing. Martin Valent x

6. Rôzne
Návrh na menovanie členov Rady školy pre ZŠ a Rady školy pre MŠ
Podľa § 2 písm. d) Vyhlášky MŠ SR č. 291/2004 Z.z., ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia 
orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich organizačnom a finančnom zabezpečení navrhol starosta 
delegovať zástupcov zriaďovateľa nasledovne:
Rada školy pre MŠ: Peter Truben, Viktor Hričák, Ing. Martin Valent
Rada školy pre ZŠ: Ing. Andrej Lukáč, Martin Ondrík, Ing. Pavol Košta
Starosta – dohodnutý som v tomto zimnom období s učiteľkami, že ak sa im bude zdať, že je chladnejšie, 
nech  mi  vždy  volajú,  pretože  môže  byť  porucha  na  kúrení,  aby  sme  ju  rýchlo  odstránili.  Aby  sa  
nedomnievali, že je to nejaký úsporný režim. Máme spísané, že v ZŠ je potrebné spraviť prístrešok, opraviť 
WC, zástavu na budovu.
Ing.  Martin  Valent  –  v MŠ  by  bolo  potrebné  vymeniť  podlahu  vo  vestibule,  majú  tam  linoleum,  ale 
z malých kúskov poskladané a zlé je to na údržbu. Najlepší materiál je linoleum, ale v kuse a dobre ho treba 
spraviť.
Starosta  – v ZŠ nám triedy robila  firma SAO Masaryk v roku 2009 a dávali  sme tam linoleum a sme 
spokojní.
Ing. Pavol Košta – aj umývadlá majú poobíjané, aj tie by sme mohli vymeniť.
Starosta – teraz sme navýšili mesačný poplatok za MŠ a môžeme začať postupne s opravami.
Ing. Andrej Lukáč – všimol som si, že keď bol silný vietor, tak dosť poničil krytie na streche nad vchodom 
do MŠ. Musíme to nejako opraviť.
Ing.  Pavol  Košta – požičiame si  rebrík od hasičov,  alebo oslovíme Podskaleckého.  A predaj  tých 2 m2 

Koštovcom ako pokračuje?
Starosta – cenu si musíme určiť my na predaj osobitným zreteľom
Ing. Pavol Košta – aj Suchoň tam má múr, treba to dať všetko na poriadok. 
Ing. Andrej Lukáč – cestu kedy začnú dokončovať?
Starosta – asi v marci, keď nebudú mrazy a začnú pracovať obaľovačky asfaltu
Ing. Andrej Lukáč – a nejaké iné dotácie máme? Niekto nový sa neponúkol?
Starosta – Nemak nám sľúbil 5.000€, SDP Kremeň 3.000€, Marián Gahír 1.000€, Urbár ZP nám zaplatí  
chodník okolo kultúrneho domu. 
Ing. Pavol Košta – aj my budeme šetriť na osvetlení? Okolité dediny vypínajú svetlá od 23:00 do 4:00. Mne 
sa toto riešenie páči.
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Starosta – musíme zvážiť celú situáciu, pretože začínajú sa zase vykrádať domy. Ak my nebudeme svietiť, 
ohrozíme si bezpečnosť občanov a znížime pocit bezpečia.
Ing. Andrej Lukáč – my máme osvetlenie, ktoré sa dá stiahnuť na 30%.
Starosta – ja by som radšej stlmil, ako úplne zhasol svetlá. Musím sa poinformovať, či je to možné stlmiť.
Ing. Pavol Košta – p. Gahír by nám nevedel odpovedať?
Starosta – ja zavolám výrobcom, od ktorých to máme a bude to najistejšie.
Ing. Andrej Lukáč – treba porovnať aj to, koľko by sme ušetrili zhasnutím svetiel a koľko len ich stlmením.
Starosta – treba zvážiť, bezpečnosť a ušetrenie peňazí. Pretože sa naozaj rozbehla trestná činnosť, čo je 
veľké negatívum oproti ušetrením peniazom. 
Ing. Andrej Lukáč – dobre, treba zistiť všetky možnosti, ale najlepšie je, aby sme vyhoveli všetkým.
Starosta – áno, znížime svietivosť a bude aj bezpečnosť.
Ing. Martin Valent – svietivosť na týchto nových svetlách je vyššia, ako bola v minulosti, takže by sme to 
mohli vedieť porovnať.
Martina Hrmová – u nás v práci odstavili, každú druhú lampu.
Hlasovanie:

Prítomní Neprítomní Za  6 Proti Zdržal sa
Viktor Hričák x
Ing. Pavol Košta x
Ing. Andrej Lukáč x
Martin Ondrík x
Ondrej Truben x
Peter Truben x
Ing. Martin Valent x

8. Diskusia
Ing. Martin Valent – mal som možnosť vidieť defibrilátor na prvú pomoc AED, ktoré ti všetko povie, čo  
máš robiť a ako postupovať, veľmi praktická a dobrá vec. Stojí okolo 1.200€
Viktor Hričák – umiestnilo by sa to na verejné miesto a hlavne pod kameru, ak by sa niečo stalo.
Ing. Martin Valent – nejakú dotáciu by sme vedeli vybaviť?
Starosta – áno cez DHZ by sa to dalo. Koncom novembra vychádzajú takéto žiadosti, ale štatutár DHZ musí  
mať zriadený elektronický občiansky a byť aktívny na Slovensko.sk.
Ing.  Martin  Valent  –  to  nebude  problém.  Bolo  by  to  lepšie,  kebyže to  žiadame my hasiči.  Keď bude 
možnosť, tak to spravíme.
Starosta – všetky stromy bol  skontrolovať arborista M. Bieniek. Museli  sme spíliť smreky, pretože ich 
napadol lykožrút. Odpad z nich musíme zlikvidovať spálením, aby sa ďalej nerozširoval. Napáda oslabené 
stromy. Na ostatné stromy, aby sme zabránili ich šíreniu, zakúpime lapače tohto hmyzu a rozmiestnime ich 
v teréne.
Ing. Andrej Lukáč – cintorínske stromy sú na tom ako?
Starosta  –  povedal  mi,  že  vydržia  5-6  rokov  a podľahnú  aj  oni,  pretože  tieto  klimatické  zmeny  im 
nepomáhajú  a tiež aj stromy v parku. Netreba s nimi rátať do budúcnosti. Pozrel sa aj na orechy 6 kusov, 
ktoré musíme dať preč kvôli komunikácií, poslal som to do Dolnej Trnávky a majú sa prihlásiť účastníci 
konania do 6.2.2023.
Ing. Andrej Lukáč – a ten jeden stĺp musíme dať tiež preč teda posunúť.
Viktor Hričák – pri údržbe povodia stĺpy zavadzajú, ale je tam nejaké ochranné pásmo.
Starosta – lepšie to bude aj pre údržbu toku potoka a aj pri výstavbe komunikácie. Nasadíme radšej inde 
stromy. Geometrický plán je spravený, sú tam 2 zámery, tak nech sa už rozhodne vlastník.
Mária Hlaváčová – bolo by lepšie, kebyže oznámiť aspoň týždeň dopredu termín obecného zastupiteľstva, 
aby sme si to vedeli v práci zariadiť. 3 dni je málo.
Starosta -  keď mám všetko nachystané, tak zverejňujem a informujem a podľa zákona sú 3 dni a to sme 
splnili, ale teraz sme sa museli poponáhľať, aby sme načas schválili VZN.
Mária Hlaváčová – prečo boli vypílené stromy popri chodníku k futbalovému štadiónu?
Starosta – vodiči autobusu sa sťažovali a ich údržba bola ťažšia. Rozprával som sa s arboristom a hľadali 
sme vhodnejšie dreviny, ktorým by nevadila posypová soľ, napríklad kvitnúce bez plodné čerešne alebo 
hloh.  Cieľom  je  vybrať  také  dreviny  s  vhodným  prirodzeným  tvarom  koruny,  aby  sme  ho  nemuseli 
upravovať.
Martina Hrmová – aký je plán s cestou? Nie je rozhrnuté do konca.
Starosta – spravíme ju tak, nech je zjazdná a bude použitá ako základ novej cesty
Martina Hrmová – a tá trvalá cesta sa začne robiť do roku?
Starosta – najprv treba odstrániť stromy a káble, ktoré jej zavadzajú a o to nezávisí od nás.
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Martina Hrmová – finančné krytie bude z kade?
Starosta – len úverom, inú možnosť nevidím, čiastočne pomôžu peniaze z poplatku za rozvoj. Výstavba 
novej cesty je okolo 100.000€ Prípadne rekonštrukcia existujúcej. 

9. Záver
Starosta požiadal o prečítanie uznesení z ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Lovča zo 
dňa 13.02.2023

Uznesenie č. 1/2023
Obecné zastupiteľstvo v Lovči:
A. schvaľuje
Všeobecné  záväzné  nariadenie  číslo  7/2023,  ktorým  sa  mení  a dopĺňa  VZN  2/2023  o určení  výšky 
príspevku v Materskej škole a v školských zariadeniach zriadených obcou Lovča  

Uznesenie č. 2/2023
Obecné zastupiteľstvo v Lovči:
A. berie na vedomie 
podanie žiadosti na dotáciu pre obstaranie Územného plánu obce Lovča
B. súhlasí,
aby proces obstarávania a schvaľovania Územného plánu obce Lovča, potrval najviac tri roky od
 uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie.

Uznesenie č. 3/2023
Obecné zastupiteľstvo v Lovči:
A. deleguje zástupcov zriaďovateľa do Rady školy
1. Rada školy pre MŠ: Peter Truben, Viktor Hričák, Ing. Martin Valent
2. Rada školy pre ZŠ: Ing. Andrej Lukáč, Martin Ondrík, Ing. Pavol Košta

Hlasovanie
Prítomní Neprítomní Za  6 Proti Zdržal sa
Viktor Hričák x
Ing. Pavol Košta x
Ing. Andrej Lukáč x
Martin Ondrík x
Ondrej Truben x
Peter Truben x
Ing. Martin Valent x

Na záver starosta poďakoval prítomným za účasť na zasadaní OZ.
Zasadanie OZ bolo ukončené 13.02.2023 o 18:36   hod.

Zapísala:  Petra Šandorová

Ondrej Bahno
starosta obce

Overovatelia zápisnice:

 ....................................................     .................................................
 Peter Truben Ing. Martin Valent
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Prílohy:
1/ Pozvánka
2/ Prezenčné listiny
3/ VZN 7/2023

Zápisnica  zo dňa 13.02.2023


